
v ŽIČNICI

Podpora ukrepom družbenega varstva
Predsednik začasnega kolegijskega poslovo-

dnega organa delovne organizacije Slovenijales
Žičnica Janez Kastelic je seznanil člane občinske-
ga komiteja za druženo planiranje in gospodar-
stvo s položajem v tej delovni organizaciji, v
kateri je bil 7. septembra uveden začasni ukrep
družbenega varstva. Po njegovih besedah položaj
ni lahek, v delovni organizaciji pa je že čutiti
ustvarjalno vzdušje in napore, da bi se izkopali i/
težav. Podatki o devetmesečnem poslovanju do
seje komiteja še niso bili znani, rdeče številke pa v
rednem periodičnem obračunu ne bi bile presene-
čenje. Delavski sveti delovne organizadje in obeh
temeljnih organizadj pa so že sprejeli kralkoročni
program ukrepov za odpravo motenj v poslovanju.

Prva ugotovitev bo za marsikoga boleča, je pa
nujna: sedanje razmerje med številom proizvo-
dnih in tako imenovanih režijskih delavcev ne
izhaja iz realnih potreb, še manj pa iz materialnih
možnosti delovne organizacije, zato bo treba iz
režije prerazporediti precej delavcev v proizvod-
njo. Tudi tako bodo lahko organizirali delo v
drugi izmeni in do konca leta precej povečali
proizvodnjo. Svoje bosta morali dodati še komer-
cialna in finančna služba, ki bosta morali preskr-

beti potrebne repromateriale in denar zanje, da
bojiroizvodnja nemoteno tekla.

Stevilnih ukrepov za povečanje produktivnosti
dela, zmanjševanje izmeta in reklamacij, za večji
red in disciplino in boljšo urejenost samoupravnih
splošnih aktov, niti ni treba posebej naštevati, saj
bi jih morali v Žičnici vpeljati že zdavnaj. Največ
težav pa bo na področju likvidnosti. V Žičnici
bodo škušali prodati vse dokončane izdelke, do-
končati nedokončane izdelke in zmanjšati zaloge
surovin in repromaterialov na spodnjo dopustno
mejo. Kljub temu pa računajo ob podpori SOZD
Slovenijales in širše družbenopolitične skupnosti
na denarno pomoč. Še tesnejšega sodelovanja se
nadejajo v sestavljeni organizaciji združenega de-
la Slovenijales, ki bo po svojih močeh pomagala iz
sedanjih težav.

Ob uresničevanju kratkoročnih ukrepov bodo v
Žičnici zastavili vse sile za izdelavo dolgoročne
proizvodne usmeritve, ki bo pomenila tudi odgo-
vor na vprašanje, kakšna bo pravzaprav usoda
delovne organizacije.

Člani občinskega komiteja za družbeno plani-
ranje so v razpravi predlagane ukrepe podprli in
obogatili s svojimi razmišljanji, z njimi pa sezna-
nili tudi izvršni svet.


